
Aanvullende vragen naar aanleiding van het antwoord van het college op de vragen ex artikel 37 
RvO van De Werkgroep over zorgplekken voor dementerenden. Gesteld tijdens de 
raadsvergadering van 16 mei 2019.

Aanvullende vragen De Werkgroep:
1. Over hoeveel woonplekken voor dementerenden hebben we het in Laarbeek, zorgboog en 
particulier?
2. Hoeveel dementerenden zijn er in Laarbeek, wat laat de demografische ontwikkeling zien?
3. Wat heeft de wachtlijst voor consequenties voor onze WMO uitgaven?
4. In Helmond staan locaties leeg, Kunnen we als gemeente bv in peelverband, iets doen aan 
het tekort aan personeel in de zorg voor dementerenden?
5. Wat is de prognose van de arbeidsmarkt problematiek gekeken naar de doelgroep 
dementeren in Laarbeek en de Peel. Hoe verhoudt dit zich tot de demografische ontwikkeling 
Zijn er innovatieve ideeën regionaal om dit (verwacht) tekort op te vangen?
6. Kan in peelverband onderzocht worden welke acties nog meer uitgezet kunnen worden ten 
aanzien van personeelstekort

Aanvullende vragen PNL:
Hierbij de vragen van PNL over beschut en/of beschermd wonen in Laarbeek en de hieraan 
gerelateerde wachtlijsten.
1. Inzicht in de financiering van beschutte en/of beschermde woonvormen. Wie betaalt wat en 
waar voor?
2. Wat zijn de financiële gevolgen voor de mensen zelf indien gebruik gemaakt moet worden 
van een beschutte woonvorm?
3. Solidariteit tussen gemeenten. Het verzorgingssysteem in Nederland is gebaseerd op 
solidariteit. Indien een gemeente heel actief is met het aanbieden van dergelijke woonvormen of 
al vanouds veel van deze vormen heeft zijn de kosten hoger en loopt het grotere financiële 
risico’s dan gemeenten die een meer passief beleid voeren. Is er sprake van een naar rato 
verdeling van woonvormen over de gemeenten op regionaal niveau?
4. Hoeveel particuliere beschutte of beschermede woonvormen zijn er of zijn in 
ontwikkeling?  En wat zijn de financiële consequenties voor de gemeente?
5. Zorgt huisvesting van geïndiceerde jongeren onder de 18 jaar die niet afkomstig zijn uit 
Laarbeek voor een toename van de structurele uitgaven op het sociaal domein? Zijn hier op 
regionaal niveau afspraken over gemaakt? Zo nee wordt dit dan overwogen?


